
LIMBURGSE SCHAAKBOND 


Secretaris:W. Ruijters, Bosveld 12, 6099 AN Beegden, tel. 04747 - 1816 

Verslag van de Algemene Ledenvergadering van de Li.S.B., welke op 29 september 1984 
in het Cultureel Centrum "de Oranjerie" te Roermond werd gehouden. 

Aanwezig waren: - de bestuursleden: H. Borghouts, F. Hendriks, E. Jacobs, 
W. Jeuken, W. Wijsen en W. Ruijters, 

- de Bondsraadleden: B. van Cleef en Th. van Spijk, 
- het KNSB-bestuurslid: C.A. van Gunst, 

de vertegenwoordigers van verenigingen volgens onderstaande lijst 

afwezigaantal stemmen aanwezignaam van de vereniging aantal ledennr 
per 01-08-84 per 01-08-84 

01 s.v. Arx 25 3 x 
02 s.v. Attaque 16 2 x 
03 s.v. Bergen 33 4 x 
04 Blerickse s.v. 44 5 x 
05 s.v. Brunssum 432 x I 
06 s.v. Cayer 8 2 x 
07 s.v. Cebusta 14 2 x 
08 s .v. Comb. Vow/de Raadsheer 25 3 x 
09 S.v. D.J.C. 30 3 x 
10 s.v. D.J.Z. 21 3 x 

11 EWS 48 5 x 
12 s.c. Fortuna 29 3 x II13 GESS 90 9 x I 
14 s.v. "De Witte Dame" 26 3 x 
15 Heerlense s.v. . 20 2 x I16 s.v. Hoensbroek-Max-Euwe 57 6 x I
17 s.v. Horst 76 12 2 x 
18 Heldense Schaak- en Damver. 37 4 x 
19 s. v. Kerkrade 68 7 x 

I20 s.v. "Klein Paries" 36 4 x 

21 s. v. Leudal 121 13 x 
22 s. v. Maasniel 14 2 x 
23 MSV 34 4 x 
24 S.v. "Oud Heerlen" 11 2 x 
25 s. v. "De Postertoren" 27 x3 
26 s.v. Reuver 20 2 x 
27 R.S.C. "'t Pionneke" 72 8 x 
28 s.v. Schaesberg x90 9 
29 s. v. Schador 27 3 x 
30 S.v. "'t Stokpaardje" 15 2 x 

31 Tegelse s .v. 15 2 x 
32 s.v. Venlo 112 12 x 
33 s.v, Venray 57 6 x 
34 s.v. Voerndaa1 .19 2 x 
35 V.S.M. .103 11 x 

totaal 157.1. 408 
waarvan aanwezig 1.400 .155 



1 Opening 

De voorzitter opende om 13.15 uur de vergadering. Hij was bijzonder verheugd over 
de enorme opkomst, slechts een vereniging was afwezig. Een bijzonder woord van welkom 
richtte hij tot de heer C.A. van Gunst, die deze vergadering bijwoonde als 
afgevaardigde van het KNSB-bestuur. 

Hierna ging hij in op een aantal zaken, zoals 

- het ledental: Landelijk gezien daalde het ledental, terwijl er binnen de Li.S.B. 
sprake was van een lichte stijging. Het landelijke verlies aan leden was hoofd
zakelijk een gevolg van een vermindering van het aantal aspiranten. 

- Het aantal schaakexamens, dat in het afgelopen jaar werd afgenomen. (ca. 1100)~ 
- Het overlijden van de heer de Wit, voorzitter van de s.v. Venray en oud-Li.S.B.

bestuurslid. 
- Het opnieuw behalen van het Nederlands Veteranenkampioenschap door H. Meddeler. 
- De promotie van V.S.~. naar de 2e klasse KNSB 
- Het PKL voor senioren, waarvan de organisatie dit jaar werd verzorgd door het 

Li.S.B.-bestuur. 
- De cursus wedstrijdleider A, die dit jaar voor de 2e keer in Roermond wordt 

georganiseerd. De ·cursus Sch.aakleraar, die bij voldoende deelname in Si ttard 
zal worden gehouden. 
De actualiteit van de "Nieuwsbrief" is, vanwege de overgang naar een nieuwe 
drukker,aanzienlijk verbeterd. 
De knock-outbekerwedstrijden zullen dit seizoen voor het eerst worden georganiseerd. 

2 Ingekomen stukken 

De s.v. Cayer zond een oericht van verhindering, terwijl de s.v. Kerkrade verzocht 
om een agendapunt toe te voegeQ, namelijk "Maatregelen ter bescherming van evenementen, 
die in de Schaakagenda van de Li.S.B. zijn opgenomen". Bij de behandeling van dit 
schrijven ging de voorzitter in op de functie en de inhoud van de schaakkalender. 
Hij deed de toezegging r dat het bestuur zich zal buigen over de vraag, of de schaak
kalender in een beschermd en niet-beschermd gedeelte moet worden opgesplitst. Mogelijk 
dat dit onderwerp tijdens de voorjaarsvergadering besproken zal worden. 

3 De notulen van de vorige vergadering d.d. 14 april 1984. 

De heer Cuppen (Blerickse s.v.) miste op de 2e pagina de opmerking, dat de voorzitter 
van de Li.S.B. er in had -toegestemd om in de toekomst de problematiek rond de dubbel
functies aan de orde te zullen stellen. Voorts merkte hij op dat de naam van zijn 
vereniging een aantal keren onjuist was opgenomen in het verslag. 

i~et jaarverslag van de secretaris 

Hierop werden geen op- of aanmerkingen gemaakt. 

5a Het jaarverslag van de penningmeester 

Na een kleine correctie van de penningmeester,op de staat van inkomsten stond namelijk 
abusievelijk een bedrag ad 130,== geboekt lJij s.v. D.J.Z., terwijl dit bij 
E.W.S. had moeten gefieuren, werd dit financieel verslag accoord bevonden. 

5b Het verslag van de kascontrolecommissie 

De commissie, bestaande uit de heer Mertens (s.v. Venlo) en de heer Falize (s.v. 
Schaesberg), verklaarde de boeken en bescheiden te hebben gecontroleerd. Zij was 
van mening dat de -wijze waarop de heer Jacobs zijn werk had verricht een woord 
van lof verdiende. 



5c De benoeming van een hieuwe kascontrolecommissie 

Het reserve-lid van het afgelopen jaar, t.w. V.S.M. werd het nieuwe commissie lid 
dit in de plaats van de s.v. Schaesberg. Tot nieuw reserve-lid werd gekozen de 
Blerickse s.v. 

6 De begroting 

De penningmeester verduidelijkte de begroting op enkele onderdelen. Zo heeft de 
Algemene Bank Nederland de plaats ingenomen van de "Limburger" met betrekking tot 
de sponsoring van het schoolschaakgebeuren. Een verhoging van het inschrijfgeld 
voor de bondscompetitie werd voorgesteld, omdat door deze maatregel enkel de 
daadwerkelijk spelende schakers worden belast. Hierbij moest verder nog worden 
opgemerkt dat de verhoging van het inschrijfgeld in de promotie en eerste klasse 
tot 150,== een gevolg was van de deelname aan het Elo-ratingsysteem van de KNSB. 

De voorgestelde begroting werd zonder verdere op- of aanmerkingen goedgekeurd. 

7 Bestuursverkiezing 

Onder applaus werden F. Hendriks, H. Borghouts en W. Jeuken herkozen. Op de vraag 
van de heer Cuppen (Blerickse s.v.) hoe het bestuur van plan is in de bestaande vaca
ture te voorzien, antwoordde de voorzitter dat het bestuur op dit moment in gesprek 
is met een candidaat, maar dat deze niet op korte termijn beschikbaar zal zijn. 
Zijn verwachting was dat deze candidaat, ja zal zeggen. 

7a Loting voor het knock-out bekersysteem 

Deze loting werd verricht door de heer F. Rijvers. De uitslag van de loting was 
alsvolgt: 

VSM II - Heerlen Cebusta I - Brunssum II 
Brunssum I - Fortuna Arx - "'t Pionneke " II 
"'t Pionneke" I - EWS Hoensbroek-Max-Euwe II - Schaesberg 
Kerkrade II - VSM I Attaque - Cebusta II 
Kerkrade I - Venlo II Horst '76 - Hoensbroek-Max-Euwe I 
Venlo I - Tegelse s.v. I Tegelse s. v. II - D.J.C. 
Cebusta III werd vrijgeloot 

Uit de verliezers van de eerste ronde zullen 3 teams worden geloot, die alsnog aan de 
tweede ronden zullen kunnen deelnemen. 

8 De bondsraadvergadering 

De voorzitter vertelde dat er binnen het Li.S.B.-bestuur nog niets bekend was omtrent 
de eerstvolgende KNSB-bondsraadvergadering en hij verzocht daarom de heer van Gunst 
om in het kort aan te geven waarover de eerstvolgende bondsraadvergadering gesproken 
zal worden. 

Allereerst was' di t het financiiHe gebeuren binnen de KNSB. Zowel het Ministerie van 
W.V.C. als de stichting Sporttotalisator hebben de subsidies verminderd. Gelukkig 
staat hier een s1lons'orovereenkomst met de OHRA tegenover. De instelling van een 
3e klasse zal op zijn vroegst in liet s~izoen 1986/1987 worden ingevoerd. Tijdens de 
najaarsvergadering ·van de KNSg zal waarschijnlijk ook het onderwerp "recreatieschaak" 
op de agenda staan. 



Het standpunt van de Li.S.B. inzake de invoering van een 3e klasse in de 
KNSB-competitie werd door de voorzitter nogmaals kenbaar gemaakt. Het Li.S.B.
bestuur is van mening dat de invoering daarvan een goede zaak is, waarbij 
t.o.v. het bestaande KNSB-voorstel weI enige kanttekeningen worden gemaakt. 

Tijdens de bahandeling van dit agendapunt werd vervolgens nog gesproken over 
de cursus schaakleraar. Er bleek een behoefte te bestaan aan een cursus, 
waarbij men wordt opgeleid tot jeugdinstructeur zonder dat hiervoor een 
onderwijsbevoegdheid noodzakelijk is. 

De heer van Vliet stelde tot slot voor om binnen het bestuur te komen tot 
een commissie " schoolschaak", die een coordinerende taak op dit gebied moet 
krijgen. De voorzitter beloofde hierover binnen het bestuur te zullen vergaderen. 

Tot zijn benoeming tot KNSB-bestuurslid was de heer van Gunst bondsraadlid 
namens de Li.S.B. Daarna verviel dit lidmaatschap en ontstond er een vacature. 
Hiervoor stelde de heer Cuppen zich beschikbaar, die onder applaus werd verkozen. 

9 De bondscompetitie 

Het bestuursvoorstel, de 2e fase van het plan ter invoering van een 3e klasse 
in de LI.S.B.-competitie nog tenminste een jaar uit te stellen, werd aanvaard. 

De competitieleider maakte aansluitend bekend dat hij van enkele verenigingen 
nog geen team-indeling had ontvangen. 

10 Rondvraag 

De heer Heman (s.v. Voerendaal) achtte het zinvol om in de toekomst een 
geluidsinstallatie te gaan gebruiken. Op zijn vraag of het mogelijk was om de 
speel tijd in de 3e klas's 'e te verhogen tot 2 uur + 30 minuten, antwoordde 
de voorzitter dat hij hiervoor een voorstel kon indienen voor de eerstvolgende 
Algemene Ledenvergadering, maar dat hij dit voorstel weinig kansvol achtte 
gelet op de wi.jze waarop in het verleden over de problemen rond een eventuele 
verlenging van de s 'peeltijd, \\ras gesllroken. 

De heer Schafl'hausen (s-. v. Brunssum) wi.lde weten wi.e in 1985 de finale van 
het PKL voor senioren zal organiseren. Hierop werd geantwoord dat dit in 
principe de g.v. Venlo is, maar dat een definitieve toezegging nog niet was 
gedaan. 

De heer Kortenoeven (s.v. Venray) verzocht om een aanpassing van hetaanvangs
tijdstip van de jeugdclubcompeti.tie naar ~O.OO uur. Dit bleek echter op korte 
termijn niet meer te realiseren, waarop de voorzitter de verenigingen voorstelde 
om dit eventueel onderling te regelen. 

11 Sluiting 

Niets meer aan de orde zi.jnde, sloot de voorzitter om 15.35 uur de vergadering. 

Aldus ongewijzigd/gewijzigd vastgesteld in de Algemene Ledenvergadering van 
woensdag 17 april 1985. Voor eventue1e wijzigingen, op- of aanmerkingen wordt 
verwezen naar het vers1ag van deze vergadering 

Accoord Accoord 
F. Hendriks W. Ruijters 
Voorzitter secretaris 


